



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

National Championships Set to Begin in Winnipeg Les Championnats nationaux commencent à Winnipeg

Matches Get Underway on May 23
Les matchs débiteront le 23 mai



May 23 to 27 23 au 27 mai

Watch live action on our Facebook Page
or YouTube Channel

Suivez l'action en direct sur notre
page Facebook ou la chaîne YouTube



WINNIPEG, May 23, 2023 - Canada's racquetball community will be gathering in Winnipeg, Manitoba this week for Racquetball Canada's National Championships. The event, which runs from May 23 to 27, is being hosted by Racquetball Manitoba at the University of Winnipeg Duckworth Centre.

The National Championships are the ultimate competition of the racquetball season in Canada. For elite athletes, results will be taken into consideration for selection to national teams and the teams that will represent Canada in international competition including the upcoming Santiago 2023 Pan Am Games and Junior World Championships.

All of Canada's top ranked athletes have entered the tournament including the national team members who were on the podium at the 2022 World Championships. Québec's Samuel Murray and Frédérique Lambert currently sit in the number one spots in national rankings. Murray is also active on the *International Racquetball Tour* (IRT) where he is ranked 8th in singles and 10th in doubles. Canada's other top female athletes competing include Christine Keay (New Westminster), Michèle Morissette (Baie-Comeau), Juliette Parent (Saint-Jacques), Danielle Ramsay (Saskatoon), and Alexis Iwaasa (Edmonton). Top ranked male athletes include Coby Iwaasa (Lethbridge), Trevor Webb (Cambridge), Lee Connell (Saskatoon), Kurtis Cullen (Brandon) and Tanner Prentice (Macrorie, SK).

The National Championships also include several age and skill categories that provide everyone in the sport an opportunity to compete at their own level. This year's championships includes singles and doubles divisions for junior age athletes up to a category for players 75 years and older. As a result, the championships are a true "competition for life" experience.

Who: Over 100 players of all ages and skills including Canada's top ranked and developing elite racquetball athletes

What: 2023 National Championships

Where: University of Winnipeg Duckworth Centre, 400 Spence Street

When: May 23 to 27, 2023

Racquetball Canada will be live-streaming matches throughout the tournament. We are excited to welcome back Timothy Baghurst and Jeffrey Thompson, who have teamed up many times to produce quality broadcasts. The broadcast will be shared live via [Racquetball Canada's Facebook Page](#) and through [Racquetball Canada's YouTube Channel](#). We will post the streaming schedule each day on our social channels.

Draws can be found at [this link](#). Please note that the draw is subject to change and start times for matches are approximate.

Racquetball Canada will also be holding its Awards Banquet in conjunction with the National Championships on May 28, where those selected to the Hall of Fame will be inducted and the championship awards will be presented.

Complete tournament and spectator information can be found at [this link](#).

WINNIPEG, le XX mai 2023 - La communauté canadienne de racquetball se réunira à Winnipeg, au Manitoba, la semaine prochaine pour les Championnats nationaux de Racquetball Canada. L'événement, qui se déroulera du 23 au 27 mai, est organisé par Racquetball Manitoba au Centre Duckworth de l'Université de Winnipeg.

Les Championnats nationaux sont la compétition culminante de la saison de racquetball au Canada. Pour les athlètes d'élite, les résultats seront pris en considération pour la sélection des équipes nationales et des équipes qui représenteront le Canada dans les compétitions internationales, y compris les prochains Jeux panaméricains de Santiago 2023 et les Championnats du monde junior.

Tous les athlètes canadiens les mieux classés sont inscrits au tournoi, y compris les membres de l'équipe nationale qui sont montés sur le podium aux Championnats du monde de 2022. Les Québécois Samuel Murray et Frédérique Lambert occupent actuellement les premières places du classement national. Murray est également actif sur le circuit international de racquetball (IRT) où il est classé 8e en simple et 10e en double. Les meilleures athlètes féminines du Canada sont Christine Keay (New Westminster), Michèle Morissette (Baie-Comeau), Juliette Parent (Saint-Jacques), Danielle Ramsay (Saskatoon) et Alexis Iwaasa (Edmonton). Les athlètes masculins les mieux classés sont Coby Iwaasa (Lethbridge), Trevor Webb (Cambridge), Lee Connell (Saskatoon), Kurtis Cullen (Brandon) et Tanner Prentice (Macrorie, SK).

Les Championnats nationaux comprennent également plusieurs catégories d'âge et de compétences qui permettent à tous les sportifs de concourir à leur propre niveau. Les championnats de cette année comprennent des épreuves en simple et en double pour les athlètes juniors allant jusqu'à une catégorie pour les joueurs de 75 ans et plus. Les championnats sont donc une véritable expérience de « compétition pour toute la vie ».

Qui : Plus de 100 athlètes de tous les âges et calibres, y compris les meilleurs athlètes élités et en développement du Canada

Quoi : Championnat canadien 2023

Endroit : Centre Duckworth de l'Université de Winnipeg (400, rue Spence)

Quand : du 23 au 27 mai 2023

Racquetball Canada diffusera les matchs en direct tout au long du tournoi. Nous sommes heureux d'accueillir à nouveau Timothy Baghurst et Jeffrey Thompson, qui ont fait équipe à plusieurs reprises pour produire des émissions de qualité. La diffusion sera partagée en direct sur la page [Facebook de Racquetball Canada](#) et sur la chaîne [YouTube de Racquetball Canada](#). Nous afficherons l'horaire de diffusion chaque jour sur nos réseaux sociaux.

Les feuilles de tirage et les résultats sont disponibles sur [ce lien](#). Veuillez noter que les feuilles de tirage sont sujettes à changement et que les heures de début des matchs sont approximatives.

Racquetball Canada tiendra également son Banquet de remise des prix en même temps que les Championnats nationaux, le 27 mai, où les personnes choisies pour faire partie du Temple de la renommée seront intronisées et où les prix du championnat seront remis.

L'information complète sur le tournoi et pour les spectateurs se trouve sur [ce lien](#).

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our website.

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre site Web.

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director / Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

JOIN OUR SOCIAL COMMUNITY / REJOIGNEZ NOTRE COMMUNAUTÉ SOCIALE



Join Racquetball Canada! Rejoindre Racquetball Canada !

Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada



Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by racquetballcanada@hotmail.com in collaboration with



Try email marketing for free today!